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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA VINT I QUATRE DE FEBRER DE DOS 
MIL SETZE 

 
 
Núm. de la Sessió: 1/2016 
Dia: 24 de febrer de 2016 
Hora: 20:00 a 21:45 hores  
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Sineu. 
 
Assistents: 
 
Batle- President: 
Sr. José Oliver Amengual (El PI)                             
 
Regidors 
Sr. Miquel Gelabert Font (GxS) 
Sra. Maria Magdalena Genovart Sansó (GxS)  
Sr. Carles Ramis Alandete (GxS)  
Sra. Joana Maria Mestre Miquel (GxS)     
Sr. José Luis Tugores Sureda(GxS)                       
Sr. Bartolomé Mulet Florit (PP)                   
Sra. Maria Isabel Arnau Tugores (PP) 
Sra. Maria del Carmen Sancho Sabater (PP)  
Sr. Pere Joan Jaume Florit (Sineu s’ho Mereix)               
Sr. Gabriel Gelabert Aguayo (Sineu s’ho Mereix)  
 
La Secretària Interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
ORDRE DEL DIA 

 
1r.- Aprovació de les actes de les sessions celebrades en dates 16 de novembre i 21 de 
desembre de 2015. 
 
2n.- Modificació puntual de l’ordenança fiscal reguladora de la taxa per ocupació de 
terrenys d’ús públic amb taules i cadires i altres elements anàlegs amb finalitat 
lucrativa. (BOIB núm. 9 de data 19 de gener de 2016) 
 
3r.- Ratificació del pagament a Ortiz Construcciones y Proyectos S.A. de la quantitat de 
69.096,00€, de conformitat amb l’Acord signat en data 23 d’octubre de 2015. 
 
4t.- Aprovació del Pressupost de l’exercici 2016. 
 
5è.- Traspàs de drets funeraris. 
 
6è.- Control equip de govern: Decrets de Batlia 285/2015 fins 65/2016 
 
7è.- Torn d’urgència 
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8è.- Precs i preguntes 

 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 
1r.- Aprovació de les actes de les sessions celebrades en dates 16 de novembre i 21 de 
desembre de 2015. 
 
El Batle dona compte i lectura de les actas de les sessions celebrades en dates 16 de 
novembre  i 21 de desembre i els membres presents acorden per unanimitat la seva 
aprovació. 
 
2n.- Modificació puntual de l’ordenança fiscal reguladora de la taxa per ocupació de 
terrenys d’ús públic amb taules i cadires i altres elements anàlegs amb finalitat 
lucrativa. (BOIB núm. 9 de data 19 de gener de 2016) 
 
El Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“En data 19 de gener de 2016, es va publicar al BOIB (núm.9) l’aprovació definitiva de 
l’Ordenança fiscal reguladora de la taxa per ocupació de terrenys d’ús públic amb 
taules i cadires i altres elements anàlegs amb finalitat lucrativa. 
 
Atès que l’article 5. Quota tributària, estableix en el seu punt 2 les següents tarifes:  
 
“2.- Les tarifes són les següents: 

 
ZONA A ZONA B ZONA C 
Plaça Es Fossar c/ Major Resta sòl urbà  
Sa Plaça  Carrers adjacents al c/ Major  
 Carrers adjacents a la Plaça Es Fossar  
 Carrers adjacents a Sa Plaça  
IMPORTS   
0,10€/m2 0,08€/m2 0,06€/m2 

 
Atès que es va produir una errada en el càlcul de les tarifes establertes. 
 
Es proposa al Ple que adopti el següent Acord: 
 
PRIMER.- Modificar les tarifes establertes a l’article 5.2 de l’ordenança fiscal reguladora 
de la taxa per ocupació de terrenys d’ús públic amb taules i cadires i altres elements 
anàlegs amb finalitat lucrativa publicada al BOIB núm. 9 de data 19 de gener de 2016, 
de conformitat amb la següent proposta: 
 

ZONA A ZONA B ZONA C 
Plaça Es Fossar c/ Major Resta sòl urbà  
Sa Plaça  Carrers adjacents al c/ Major  
 Carrers adjacents a la Plaça Es Fossar  
 Carrers adjacents a Sa Plaça  
IMPORTS   
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0,088€/m2 0,055€/m2 0,044€/m2 
 
SEGON.- De conformitat amb l’article 17 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, mitjançant el qual s’aprova el text refós de la llei reguladora de les hisendes 
locals, exposar l’expedient al públic durant un termini de 30 dies hàbils a comptar des 
de l’endemà de la publicació del present anunci al Butlletí Oficial de les Illes Balears 
per tal de que qualsevol interessat presenti  les reclamacions que consideri oportunes. 
 
Si una vegada finalitzat el termini d’exposició pública no s’han presentat reclamacions 
s’entendrà definitivament adoptat l’acord, fins aleshores provisional, sense necessitat 
de nou acord plenari.” 
 
El regidor delegat d’Hisenda,  Sr. Josep Lluis Tugores explica que quan es va aprovar la 
modificació en el Ple anterior, es varen posar uns valors equivocats. Lo que se volia era 
augmentar un 10% en relació a l’any 1996. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per: 
 
- 7 vots a favor (5 de GxS, 1 de El PI i 2 de Sineu S’ho Mereix) 
- 3 abstencions (del PP) 

 
3r.- Ratificació del pagament a Ortiz Construcciones y Proyectos S.A. de la quantitat de 
69.096,00€, de conformitat amb l’Acord signat en data 23 d’octubre de 2015. 
 
El Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“En data 19 d’octubre de 2015, la Junta de Govern Local va acordar autoritzar al Batle 
per a la signatura d’un Acord amb l’entitat Ortiz Construcciones y Proyectos S.A., de 
reconeixement de deute, determinació de quantitat i forma i moment de pagament, 
amb l’objecte de suspendre el procediment ordinari núm. 104/2015, tramitat davant el 
jutjat contenciós administratiu núm. 2 de Palma. 
 
En data 23 d’octubre de 2015, es va signar l’Acord entre el Batle, en representació de 
l’Ajuntament de Sineu i en virtut de l’acord de la Junta de Govern Local de data 19 
d’octubre de 2015 i l’entitat Ortiz Construcciones y Proyectos S.A., segons el qual, 
l’Ajuntament reconeixia tenir un deute amb l’empresa esmentada per import de 
69.096,00€ de principal, per factures pendents de pagament de l’obra de construcció 
de l’Escoleta municipal, més 15.000€ en concepte d’interessos de demora i costes 
judicials, prèvia negociació entre les parts d’una important rebaixa dels mateixos. Per 
la qual cosa, la quantitat objecte de reconeixement ascendeix a 84.096,00€. 
 
En el mateix Acord s’establia que el pagament de l’esmetada quantitat es duria a 
terme abans de finalitzar el mes de gener de 2016, atès que en l’exercici 2015 
l’Ajuntament no disposava de crèdit suficient i adequat. 
 
Es va acordar, així mateix, sol·licitar al jutjat contenciós administratiu núm. de Palma, la 
suspensió del procediment judicial fins a la data acordada de pagament, que, en cas 
de no realitzar-se, suposaria reiniciar la tramitació del procediment judicial, renunciant 
l’entitat Ortiz Construcciones y Proyectos S.A. a qualsevol tipus d’acció amb 
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l’Ajuntament de Sineu per qualsevol concepte, interessos inclosos, respecte al 
procediment judicial de referència, una vegada abonada la quantitat pactada. 
 
Per la qual cosa, i en base a l’esmentat Acord, la Junta de Govern Local va acordar, 
en data 4 de gener de 2016, aprovar el pagament de la quantitat acordada a Ortiz 
Construcciones y Proyectos S.A., amb una nota d’objecció de la Secretària-
Interventora en base a la insuficiència de crèdit per autoritzar el pagament, de 
conformitat amb l’article 2015 del Reial decret 2/2004, de 5 de març, mitjançant el 
qual s’aprova el text refós de la llei reguladora de les hisendes locals (TRLRHL).  
 
De conformitat amb l’article 216 del TRLRHL, si la nota d’objecció se basa en 
insuficiència de crèdit, se suspendrà la tramitació de l’expedient fins que sigui 
solventat. Si l’òrgan a qui afecta la nota d’objecció no està d’acord amb la nota 
d’objecció, correspondrà al Ple resoldre la discrepància. 
 
Per tot això, de conformitat amb l’article 218 del TRLRHL, atès que la Junta de Govern 
Local va acordar aprovar el pagament esmentat, no obstant la nota d’objecció de la 
Intervenció, atès que l’impagament provocaria greus perjudicis en els interessos de 
l’Ajuntament ja que suposaria un incompliment de l’Acord signat en data 23 d’octubre 
de 2015 i el conseqüent reinici de la tramitació del procediment judicial, s’eleva a 
decisió del Ple la resolució de la discrepància. 
 
Vist tot l’exposat, es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent Acord: 
 
PRIMER.- Resoldre la discrepància entre la nota d’objecció formulada per la 
Secretària-Interventora i l’Acord de la Junta de Govern Local de data 4 de gener de 
2016 en relació a l’aprovació del pagament de 84.096,00€ a Ortiz Construcciones y 
Proyectos S.A., en base a l’Acord signat en data 23 d’octubre de 2015 i, en 
conseqüència, ratificar l’aprovació de l’esmentat pagament.” 
 
El regidor delegat d’Hisenda, Sr. Josep Lluis Tugores diu que amb l’adopció d’aquest 
Acord, s’està pagant un deute que ve dels anys 2003 i 2004. La reclamació judicial 
ascendia a 69.096,30€ de principal, més 64.825,93€ en concepte d’interessos i les 
costes que es poguessin derivar. S’ha negociat i s’ha arribat a un Acord amb 
l’empresa que és molt favorable per l’Ajuntament, ja que s’ha acordat el pagament 
de 69.096,30 de principal més 15.000 en concepte d’interessos i costes, per la qual 
cosa, l’import total reclamat ha baixat considerablement. 
 
També vol fer constar que fa anys que l’empresa ha fet requeriments a l’Ajuntament 
en el sentit de pagar el principal i no reclamarien interessos, però mai hi ha hagut 
contestació per part de l’Ajuntament, només un correu en el que l’Ajuntament 
manifestava que havia fet reparacions per valor de 5.000€.  
 
M’agradaria que l’equip de govern anterior dones una explicació de perquè no se va 
pagar. 
 
El regidor del grup municipal Sineu S’ho Mereix, Sr. Pere Joan Jaume intervé com a 
Batle de la passada legislatura i diu tant el Batle actual (que també va ser Batle durant 
l’anterior legislatura) i ell saben que les obres que es varen realitzar a l’escoleta han 
tengut moltes deficiències. A part dels 5.000€ que s’han dit abans, l’Ajuntament hi va 
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fer altres reparacions, el problema és que no es varen poder justificar. Estava en mans 
dels assessors tècnics i jurídics. 
 
El Batle diu que els tècnics aconsellaven que no se pagues. 
 
El regidor Sr. Josep Lluis Tugores diu que no dubta ni nega que hi hagués deficiències 
però si hi havia requeriments s’haurien d’haver contestat. Si mos arriben a condemnar, 
s’haurien d’haver pagat almenys 64.825,93€ en concepte d’interessos. 
 
El regidor del grup Sineu S’ho Mereix, Sr. Pere Joan Jaume diu que els tècnics 
aconsellaven no pagar. No teníem coneixement del deute i si de les deficiències que 
deien els tècnics. Hi va haver un mur que va caure, tanta sort que ho va cobrir 
l’assegurança de l’Ajuntament, perquè sinó, hagués suposat un gran cost. 
 
El regidor Sr. Josep Lluis Tugores diu que s’haurien d’haver contestat els requeriment i 
s’haguessin estalviat els interessos almenys. 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova per unanimitat dels membres presents.     
 
4t.- Aprovació del Pressupost de l’exercici 2016. 
 
El Batle dona compte del Pressupost per a l’exercici 2016, així com de la plantilla de 
personal que s’adjunten com annex a la present Acta i proposa a Ple: 
 
“Atès que de conformitat amb allò establert a l’article 168.4 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals (en endavant TRLRHL), aquesta Batlia ha de formar el Pressupost 
General i remetre’l abans al Ple de la Corporació per a la seva aprovació, esmena o 
devolució. 

_ 
Atès que l’expedient s’ha de tramitar segons les disposicions contingudes en el TRLRHL i 
al Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el Capítol I del Títol VI 
de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals en matèria 
de Pressupostos. 

_ 
Atès que el Pressupost s’ha d’ajustar al principi d’estabilitat pressupostària entès com la 
situació d’equilibri o superàvit estructural de conformitat amb allò previst als articles 2.1 
i 3.2 de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 
Financera. 

_ 
Atès que el projecte de Pressupost General, conté la documentació exigida per 
l’article 164 del TRLRHL i s’ha elaborat de conformitat amb el que disposa l’article 165 
del mateix text legal, incorporant els estats de despeses i ingressos i les Bases 
d’execució. 

 
Considerant que el Pressupost no conté dèficit inicial i que s’ha emès el preceptiu 
informe sobre el compliment de l’objectiu d’estabilitat pressupostària, de conformitat 
amb l’article 16.2 del Reial decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s’aprova el 
reglament de desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, d’Estabilitat 
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Pressupostària, en la seva aplicació a les entitats locals. 
 
Atès que el procediment d’aprovació del Pressupost General ha d’ajustar-se a allò 
regulat als articles 168 i 169 del TRLRHL, que estableix que ha de ser aprovat pel Ple de 
la Corporació per majoria simple, si bé, la Comissió Especial de Comptes ha d’emetre 
dictamen previ, dictamen favorable que va ser emès en sessió celebrada en data 15 
de febrer de 2016.  
 
De conformitat amb tot l’exposat, es proposa al Ple que adopti el següent Acord: 
 
PRIMER.- Aprovar el projecte de Pressupost per a l’exercici 2016 per import total en els 
estats de despeses i ingressos de 2.572.801,95€, així com els documents que 
l’acompanyen. 
 
SEGON.- Sotmetre el Pressupost a informació pública mitjançant anunci al Butlletí 
Oficial de les Illes Balears i al tauler d’edictes de l’Ajuntament, durant un termini de 15 
dies hàbils comptadors des del dia següent al de la publicació de l’anunci en el BOIB, 
per tal de que els interessat puguin formular reclamacions.  
 
TERCER.- Entendre aprovat definitivament el Pressupost per a 2016 si durant el termini 
d’exposició pública no es presenten reclamacions.” 
 
En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El regidor d’Hisenda, Sr. Josep Lluis Tugores diu que en el pressupost bàsicament no hi 
consten inversions ja que es finançaran amb el Romanent de Tresoreria resultant de la 
liquidació del Pressupost de 2015, amb els límits que estableix la llei. 
 
El regidor del grup municipal PP, Sr. Tomeu Mulet diu que se segueix amb la línia de la 
passada legislatura gràcies a la bona gestió i les aportacions de l’oposició (referint-se 
als regidors de l’anterior legislatura, Sr. Miquel Gelabert del grup Sineuers Independents 
i Joan Ferriol del grup municipal PSOE). 
 
Entrant en el contingut del Pressupost, pel que fa als ingressos, l’Ajuntament deixa de 
tenir els corresponents al lloguer del local del Teleclub. Considerem des del PP que 
tenir-lo d’aquesta manera se perden uns ingressos pel poble. 
 
El Batle respon dient que s’ha de fer una valoració del cost que poden tenir les 
diferents opcions del Teleclub, esbucar-ho i arreglar-ho, ja que així com està no es pot 
efectuar cap concessió, està en males condicions i suposa un perill. Si passa res, qui 
rebrà serà el Batle. 
 
El regidor del grup municipal PP, Sr. Tomeu Mulet diu que tenen clar que s’ha de fer 
una reforma. 
 
Pel que fa al servei d’escoleta municipal, està previst recaptar lo mateix, no se preveu 
un rebaixa de les quotes, com vareu dir? 
 
El regidor d’Educació, Sr. Miquel Gelabert diu que si que se preveu progressivament 
rebaixar les quotes, malgrat sigui poca quantitat. Està previst que surti una subvenció 
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del Govern Balears de 3.000€ per unitat en funcionament, que ajudarà a poder baixar 
les quotes. Mentre estam estudiant una rebaixa, s’està creant una Comissió per donar 
qualitat al servei. Es preveu una baixada de quotes i un augment de la qualitat amb 
més participació dels pares. 
 
El portaveu del grup municipal PP, Sr. Tomeu Mulet demana en que consisteix el 
projecte de mobilitat urbana que s’ha pressupostat amb 9.500€. 
 
El regidor de Mobilitat, Sr. Carles Ramis diu que està previst que una empresa 
especialitzada en la matèria faci un estudi d’anàlisi del poble i proposi mesures en 
relació a estacionaments, circulació i altres aspectes sobre mobilitat urbana. Es tracta 
d’una feina d’uns 5 mesos aproximadament, realitzada per tècnics competents i que 
constarà de varies fases com són, anàlisi del poble, reunions amb els veïnats, amb la 
Policia Local i establir propostes i mesures per acabar elaborant un projecte. 
 
A nivell de poble hi ha zones conflictives (PAC, Escola i Escoleta) i és necessari que 
l’Ajuntament estigui ben assessorat per fer les coses correctes.  
 
Aquest projecte de mobilitat urbana se farà amb participació de tots els implicats del 
poble. 
 
El portaveu del PP, Sr. Tomeu Mulet diu que lo important són les places de pàrking. 
 
El regidor de Mobilitat, Sr. Carles Ramis respon que per aquest motiu, s’executarà el 
pàrking de Sa Quintana. I a més diu que els tècnics han recomanat que no es faci res 
sense fer un bon estudi previ. 
 
El portaveu del PP, Sr. Tomeu Mulet diu que el seu grup considera que al grup de 
programa “Vies Públiques” hauria de constar una partida concreta per manteniment 
de camins rústics. 
 
El regidor del grup GxS, Sr. Carles Ramis diu que és lo que se va demanar al Consell a la 
seva vista a Sineu. 
 
El regidor de Medi Ambient, Sr. Miquel Gelabert diu que l’Ajuntament no te maquinària 
per fer aquestes feines. 
 
El regidor del grup Sineu S’ho Mereix, Sr. Pere Joan Jaume diu que hi ha molts de 
kilòmetres de camins a Sineu. La legislatura passada se va aprovar una ordenança que 
establia que els propis veïnats havien de fer netes les seves voreres i si no ho feien, ho 
faria l’Ajuntament a costa seva. Si ho ha de fer l’Ajuntament se menjaria tot el 
Pressupost. La gent s’hauria de conscienciar.  
 
El regidor de Medi Ambient, Sr. Miquel Gelabert diu que hi ha camins públics als quals 
se’ls hi ha de donar llum, igual que s’està fent amb les aceres del poble. 
 
El portaveu del PP, Sr. Tomeu Mulet demana com se pensa fer enguany amb les 
subvencions a les associacions. Quin sistema se seguirà per concedir-les? 
 
La regidora encarregada de les Associacions, Sra. Joana Maria Mestre diu que hi 
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haurà unes ajudes adreçades a associacions esportives i unes altres adreçades a altres 
tipus d’associacions. S’està elaborant un registre d’associacions i se’ls requereix perquè 
presentin els Estatuts i una memòria econòmica de la seva activitat. Qui no ho presenti 
no podrà optar a les subvencions que convoqui l’Ajuntament. Pel que fa al sistema a 
utilitzar, s’establiran uns criteris de repartiment en base a uns barems aprovats 
prèviament. 
 
El portaveu del PP diu que el seu grup està d’acord amb el sistema escollit, si bé, les 
associacions del poble tenen més que justificat una aportació per dinamitzar el poble. 
 
La regidora Sr. Joana Maria Mestre respon que a l’anterior legislatura hi havia 
associacions que no rebien cap tipus de subvenció. 
 
El portaveu del PP, Sr. Tomeu Mulet diu que al club de bàsquet, malgrat no es fes una 
aportació econòmica, es va fer una gran aportació en material. 
 
El regidor d’Esports Sr. Carles Ramis diu que no està d’acord amb aquesta 
manifestació, ja que al club de futbol també s’hi feia inversió de material, apart d’una 
aportació econòmica. 
 
El regidor del grup municipal GxS, Sr. Miquel Gelabert diu que lo que està clar és que 
s’ha de repartir equitativament l’import destinat a aportacions per associacions. 
 
El regidor del grup Sineu S’ho Mereix, Sr. Pere Joan Jaume diu que si l’import de l’any 
passat se reparteix entre totes les associacions del poble, les aportacions quedaran a 
no res. 
 
El portaveu del grup PP, Sr. Tomeu Mulet demana si lo que se pressuposta a la partida 
9201 20200 és el lloguer d’una nau per la brigada municipal? 
 
El regidor de Manteniment diu que volem treure la brigada del lloc on està i s’està en 
tràmits per llogar una nau per tenir tot el material de la brigada. 
 
El portaveu del grup Sineu S’ho Mereix diu que són uns pressuposts bons d’entendre. 
Les opcions a l’hora de pressupostar les despeses són molt personals de cada grup 
municipal. Hi ha coses que considerem prioritàries te una manera de gestionar els 
recursos municipals. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per  
 
- 6 vots a favor (5 de GxS i 1 de El PI) 
- 5 vots en contra (3 del PP i 2 de Sineu S’ho Mereix)    

 
5è.- Traspàs de drets funeraris. 
 
El Batle dona compte de les següents propostes de traspàs de drets funeraris 
 
1. Sobre la sepultura 303 
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El Sr. Juan Ferriol Jaume figura com a titular de la sepultura núm. 303 del cementiri 
municipal de Sineu i com a cotitulars la Sra. Isabel Ferriol Jaume i el Sr. Pedro Juan 
Ferriol Jaume, tots ells ja difunts. 
 
Atès que la Sra. Juana Ana Ferriol Ferriol és hereva dels titulars esmentats, es proposa 
que li sigui atorgada la titularitat de la sepultura núm. 303 del cementiri municipal de 
Sineu. 
 
2..Sobre la sepultura 244 
 
La Sra. Magdalena Ferriol Payeras, ja difunta, figura com a titular de la sepultura núm. 
244 del cementiri municipal de Sineu. 
 
Atès que la Sra. Juana Ana Ferriol Ferriol és la filla de la titular de la sepultura i hereva 
universal, es proposa que li sigui atorgada la titularitat de la sepultura núm. 244 del 
cementiri municipal de Sineu.  
 
3.Sobre la sepultura 420 
 
La Sra. Francisca Vanrell Juan, ja difunta, figura com a titular de la sepultura núm. 420 
del cementiri municipal de Sineu i la Sra. Margarita Buades Font com a co-titular. 
 
Atès que la Sra. Margarita Buades Font és hereva universal de la Sra. Francisca Vanrell 
Juan, es proposa que li sigui atorgada la titularitat de la sepultura núm. 420 del 
cementiri municipal de Sineu. 
 
Sotmeses les propostes a votació són aprovades per unanimitat dels membres presents. 
 
6è.- Control equip de govern: Decrets de Batlia 285/2015 fins 65/2016 
 
Els membres presents manifesten que no tenen res a dir respecte als Decrets esmentats. 
 
7è.- Torn d’urgència 
 
No se’n formula 
 
8è.- Precs i preguntes 

 
El portaveu del PP, Sr. Tomeu Mulet,  vol fer les següents preguntes al Ple: 
 
1.- A les festes d’Agost l’empresa de neteja no va venir per netejar els carrers, a Sant 
Antoni va passar lo mateix. Pensam que la brigada municipal almenys hauria de llevar 
lo més gros després de la festa. 
 
El regidor de Manteniment, Sr. Miquel Gelabert diu que per St. Antoni no se va preveure 
perquè anàvem curts de personal a la brigada i ja se devien molts de dies lliures i se va 
decidir a fer la neteja el dilluns. Se preveurà per altres vegades unes neteges especials 
per dies de festa. Queda apuntat. 
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2.- Ens han arribat queixes del pati de Son Gener, se farà alguna cosa per solucionar-
ho? 
 
El Batle respon que si, que se mirarà d’arreglar. 
 
3.- Les jardineres del poble tornen estar desarreglades. Se pensa fer alguna cosa? 
 
El regidor de Manteniment, Sr. Miquel Gelabert diu que se va fer un apadrinament de 
jardineres entre els veïnats del poble, però el vespre de les innocentades les varen 
rompre i sa gent que s’encarregava de cuidar-les se va molestar. Ara estam intentant 
fer nous apadrinaments i animant a la gent a participar del projecte. 
 
El regidor de GxS, Sr. Carles Ramis manifesta que hagués estat un detall per part de 
l’oposició condemnar aquestes innocentades. 
 
El portaveu del PP, Sr. Tomeu Mulet diu que ell va anar a xerrar amb tots els propietaris. 
 
El regidor del grup Sineu S’ho Mereix, Sr. Pere Joan Jaume demana si se va aclarir si tot 
ho varen fer els Quintos.   
 
El regidor del Manteniment Sr. Miquel Gelabert diu que ell no s’ha referit en cap 
moment als Quintos, sinó que ha dit el vespre de les innocentades i condemnar lo que 
són destrosses.   
 
El regidor del grup municipal Sineu S’ho Mereix, Sr. Pere Joan Jaume demana si 
qualque regidor ha sofert innocentades i manifesta que quan ell en va patir ningú les 
va condemnar. 
 
El regidor de Manteniment, Sr. Miquel Gelabert diu que en relació a la pregunta 
formulada el PP, s’intentarà tornar a mobilitzar a la gent a fer apadrinaments de 
jardineres per facilitar el manteniment del poble. 
 
4.- La banda de cornetes i tambors sempre havien sortit el dia del Corpus i el dia dels 
Reis i enguany no ho han fet. Quin és el motiu? 
 
La regidora de Cultura, Sra. Magdalena Genovart diu que en relació al dia del Corpus, 
encara no hi havia aquest equip de govern per la qual cosa, no sabem els motius. En 
el cas del dia dels Reis, se va optar per una altra alternativa. Crec que hi ha hagut un 
malentès entre ells i crec que voltros sabeu be el motiu de perquè no varen sortir.  
 
El regidor de GxS, Sr. Miquel Gelabert diu que la banda està a punt de desaparèixer 
perquè estaven enfadats. Se va organitzar una reunió amb representants de l’equip de 
govern i de la banda de cornetes i tambors i els motius tenen a veure amb un poc 
enteniment i reconeixement dels darrers anys dels representants municipals. 
 
Hem trobat mancances d’uniformes, instruments i per això per a l’any 2016 s’han 
pressupostat invertir en aquest aspecte. Hem convençut als mestres perquè segueixin 
amb la banda i per Setmana Santa sortiran.   
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La regidora de Cultura, Sra. Magdalena Genovart, diu que avui ja han vengut a 
provar-se el vestuari i s’estan comprant els instruments. 
 
Crec que l’oposició hauria d’assumir la part que vos toca pel descontent dels 
membres de la banda. 
 
5.- Pel que fa al Punt Verd, quines actuacions se preveuen? 
 
El Batle diu que s’instal·laran dues compactadores, una de plàstic i envasos i una de 
paper i desapareixeran els iglús. Se farà una inversió en cartells i la Fundació Garrovers 
durà la gestió, mitjançant l’aportació d’una persona de vigilància i el personal de la 
Mancomunitat que durà un major control. 
 
El regidor del grup Sineu S’ho Mereix, Sr. Pere Joan Jaume demana si se mantindran els 
mateixos horaris. 
 
El regidor de Medi Ambient Sr. Miquel Gelabert diu que hi ha una proposta de millora 
en la gestió del Punt Verd. Des de l’inici de la legislatura s’ha dut una bona gestió però 
hi ha hagut un termini de 15 dies en que el personal assignat al Punt Verd ha finalitzat el 
seu contracte i hi ha hagut una sèrie de problemes. Des de l’equip de govern hem 
optat per contractar amb la Fundació Garrovers, de la qual l’Ajuntament és patró, 
perquè ens aportin personal per vigilar el Punt Verd. Amb això no vol dir que no s’hagin 
d’ajustar els horaris. En principi estarà tancat els dimarts i dijous dematí que són els dies 
de menys afluència.  
 
6.- Està controlat el tema de la seguretat davant els darrers robatoris al poble? 
 
El regidor del grup GxS, Sr. Miquel Gelabert diu que la Guàrdia Civil hi fa feina però és 
complicat. 
 
La regidora del grup municipal PP, Sra. Maria Isabel Arnau vol fer les següents 
preguntes al Ple: 
 
1.- En l’anterior legislatura es va aprovar per Ple sol·licitar al Consell de Mallorca la 
declaració de la Setmana Santa de Sineu com a festa d’interès cultural, però no se va 
poder acabar de fer el projecte per presentar al Consell. Teniu previst fer alguna cosa? 
 
La regidora de Cultura, Sra. Magdalena Genovart diu que se pot mirar de fer feina 
amb aquest tema, no en tenia coneixement. 
 
2.- S’han presentat a l’Ajuntament els Estatuts de la nova associació espai musical. No 
els he trobat ni estan publicats. 
 
El regidor d’Educació, Sr. Miquel Gelabert diu que s’està posant en marxa i està en 
projecte el tema de l’Espai Musical. A Sineu hi ha molta oferta musical i s’ha decidit 
posar en marxa una associació formada per persones i entitats que donin aquest tipus 
de formació. Totes les persones i entitats sense ànim de lucre que vulguin formar part 
de l’espai musical tindran prioritat a l’hora d’aconseguir espais musicals per a les seves 
activitats. Es pretén que hi hagi més oferta i més diversitat. 
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La regidora responsable de les Associacions diu que la realitat d’ara és que la persona 
que abans donava classes de música a l’espai municipal, només donava classes de 
piano i no d’altres instruments i hi havia molta demanda. 
 
La regidora Sra. Maria Isabel Arnau demana si l’aportació que aquesta persona rebia 
ja no la rebrà. 
 
El regidor Sr. Miquel Gelabert diu que s’oferirà aportació sempre i quan es reflecteixi en 
un benefici pel poble i amb quotes assequibles. Amb la creació de l’espai musical se 
pretén una oferta conforme a la demanda del poble i donar més oferta a nivell 
musical. En aquests moments està tot en procés i s’està tramitant. 
 
La regidora Sra. Maria Isabel Arnau diu que aquesta persona ja se sent desplaçada.  
 
El regidor Sr. Miquel Gelabert diu que a ella també se l’ha convocada a una reunió. 
 
3.- Ha aclarit alguna cosa la Comissió de Mercat? L’altre dia no hi havia cap trast al 
c/Major. 
 
La regidora de Fires i Mercats, Sra. Magdalena Genovart diu que el c/Major està 
desert. La poca gent que ve vendre al mercat durant l’hivern no vol estar al c/Major. 
Estem intentant tenir una reunió amb la regidora responsable del mercat d’Inca per si 
ens poden guiar en aquest tema. 
 
El Batle diu que vos heu de posar en el llocs del venedor. Entén que s’estimin més no 
venir si no se’ls canvia el lloc. 
 
La regidora Sra. Magdalena Genovart diu que potser s’ha de fer un replantejament. 
També s’iniciaran les obres de la rectoria i s’aprofitarà per fer una sèrie de canvis. 
 
4.- Ja se va demanar a una altre Ple si se llevarien les pintades a l’estació. 
 
El regidor de Manteniment diu que se pot fer un requeriment. 
 
5.- S’ha eliminat del Pressupost el tema de l’antena pel wifi amb ib-red. No se farà res? 
 
El regidor de Comunicació Ciutadana, Sr. Carles Ramis diu que hi havia un contracte 
signat des de 2010 fins 2014. Varen venir els tècnics a mirar les antenes i varen dir que n 
sabien on hi havia antenes. S’estan mirant ofertes per instal·lar una àrea wifi i hi ha 
vàries opcions i se triarà la més vàlida. 
 
La regidora Sra. Maria Isabel Arnau diu que no se descarta ib-red idò. 
 
La regidora del grup municipal PP, Sra. Carme Sancho vol fer les següents preguntes al 
Ple: 
 
1.- Respecte al tema de la qualitat de l’aigua, teniu previst fer qualque actuació ara 
que ve la temporada turística i els estrangers no coneixen la situació? 
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El regidor Sr. Carles Ramis diu que se va fer un ban per informar sobre el tema de la 
qualitat de l’aigua. La mala qualitat no ve d’ara. L’aigua és dolenta des de que se fan 
analítiques. Lo únic que s’ha fet a partir d’ara és ser més transparents i donar més 
informació als ciutadans. Lo que se pot fer és traduir el ban a diversos idiomes perquè 
la gent visitant ho pugui entendre. 
 
El regidor de Medi Ambient, Sr. Miquel Gelabert diu que l’aigua de Mallorca està 
contaminada. L’Ajuntament pot fer propostes al Govern Balear i assessorar-se per 
donar la millor informació als ciutadans. 
 
La regidora del PP, Sra. Carme Sancho diu que els ciclistes i altra gent de fora està 
acostumada a beure de l’aixeta. 
 
El regidor Sr. Carles Ramis diu que se traduirà el ban. 
 
2.- Se prendrà qualque mesura amb la palmera de davant el Convent? 
 
El regidor de Medi Ambient, Sr. Miquel Gelabert diu que s’haurà de mirar si està morta i 
si no se prendran mesures. 
 
El regidor del grup municipal Sineu S’ho Mereix diu que això ha estat una badada 
perquè aquesta palmera s’hagués pogut salvar si no s’hagués deixat d’esquitar. I 
també demana perquè se duen a cremar restes de palmera darrera el poliesportiu. És 
un perill pels al·lots i dona mala imatge. 
 
El regidor de Medi Ambient, Sr. Miquel Gelabert diu que poc a poc s’anirà buidant i 
fent net. La brigada tenia molta feina i potser s’han passat coses per alt. Pensam que 
s’ha de descarregar de feines a la brigada perquè sigui més eficient. 
 
3.- Que va passar amb les càmeres de seguretat? Hi va haver robatoris a Sa Quintana i 
no varen funcionar. A més, avui des de les 05:00 a les 09:00 del matí, les portes de Sa 
Quintana estaven obertes. Hi ha qualque responsable? 
 
El regidor de Manteniment, Sr. Miquel Gelabert diu que s’ha posat solució i creiem que 
no és el millor lloc per tenir-hi el material de la brigada municipal. El tema de les 
càmeres va ser una coincidència, si bé, se va donar part a la Guàrdia Civil. 
 
El portaveu del grup municipal Sineu S’ho Mereix vol fer dos precs: 
 
1.- Vol recomanar que els dimecres s’enviin els cartells de la fira de les matances. 
2.- Si qualque dia s’ha de canviar de dia el Ple, s’avisi en temps ja que els regidors de 
Sineu S’ho Mereix ho han de combinar amb la feina. 
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 21:45 
hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretària Interventora 
de la Corporació Municipal, la qual cosa certific. 
 
El Batle,                                                                     La Secretària Interventora, 
 
José Oliver Amengual                                           Cristina Pou Bosch 


